
Z á p i s n i c a 
 

z I. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča 
 

konaného dňa 17. januára 2014 o 18.00 hod.  v zasadačke OcÚ 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 

Prítomní:  viď prezenčná listina 
 

Počet prítomných poslancov  OZ:          7 
 

Neprítomní – ospravedlnení:                  0 
 

Neprítomní – neospravedlnení:               0 
 

Začiatok  zasadnutia.                          18.00 hod. 
 
Ukončenie  zasadnutia:                       19.00 hod. 
 
 
 

Program:       1.  Otvorenie 
 

                       2. Procedurálne otázky 
 

                       3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 
 

                       4. Zloženie sľubu nového poslanca Obecného zastupiteľstva obce Choča 
 

                       5. Prerokovanie Plánu práce OZ na rok 2014 

                       

                       6. Prejednanie žiadostí od občanov 
 

                       7. Diskusia 
 

                       8. Návrh uznesenia 
 

                       9. Záver 
 
 
 

K bodu 1 
 
 

     Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce 

a ostatných prítomných na I. riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva v roku 2014. 
 
 

K bodu 2 
 

Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s programom zasadnutia a keďže neboli žiadne 

doplňujúce návrhy dala o ňom hlasovať. 



 
 

Za ….................. 6 poslanci,    proti …......................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
 

Za zapisovateľku pani starostka navrhla  Zuzanu Rudzanovú, za členov návrhovej komisie 

poslancov Františka Mankoveckého a Romana Kühtreibera, za overovateľov zápisnice Janu 

Segíňovú a Lenku Havranovú. O tomto návrhu dala starostka hlasovať. 
 

Za …................... 6 poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
 
 

K bodu 3 
 

   Starostka obce informovala poslancov OZ  na základe Uznesenia z predošlého zasadnutia o 

plánovanom vypilovaní krov a spilovaní stromov popri štátnej štátnej ceste vedúcej od betónky do 

obce. Tieto práce bude realizovať Regionálna správa a údržba ciest Zlaté Moravce. 
 

K bodu 4 
   
   Starostka obce oboznámila poslancov OZ so skutočnosťou,  že dňa 16.12.2013 doručil osobne pán 

Mário Valášik, Choča č.119  do kancelárie OcÚ písomné oznámenie o svojom vzdaní sa mandátu 

poslanca Obecného zastupiteľstva obce Choča z osobných dôvodov. Na základe tejto skutočnosti 

pozvala na I. zasadnutie Obecného zastupiteľstva pána Vladimíra Bošanského, bytom Choča č.109, 

ktorý je   podľa  výsledkov  Komunálnych volieb konaných v roku 2010  ďalším postupujúcim 

poslancom. 
Pán  Bošanský  zložil zákonom predpísaný sľub poslanca Obecného zastupiteľstva obce Choča a 

následne mu  starostka obce  popriala veľa šťastia do ďalšej práce poslanca Obecného 

zastupiteľstva obce Choča, s ktorou má pán Bošanský dlhoročné skúsenosti. 
 
 

K bodu 5 
 

Pán poslanec František Mankovecký - zástupca starostky obce  predložil poslancom Plán práce 

Obecného zastupiteľstva obce Choča na rok 2014. 
( viď prílohu zápisnice). 
 

Poslanci OZ  Plán práce Obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili. 
 

Za …................... 7  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
 
 

K bodu 6 
 

  V tomto bode poslanci OZ prejednali žiadosť: 
 

 Anna Herudová, Choča č.175   o prenájom zasadačky a kuchynky Obecného úradu dňa 

15.02.2014 z dôvodu usporiadania rodinnej oslavy. 
 

Poslanci OZ  uvedenú žiadosť jednohlasne schválili. 
 

Za …................... 7  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 
 






 
 

K bodu 7 
 

V Diskusii sa  poslanci OZ  zaoberali  žiadosťou pána Juraja Rosinského, – prevádzkára Krčmy 

Chočanka, Choča č.46, ktorý do dátumu zasadnutia Obecného zastupiteľstva zatiaľ len ústne 

požiadal o prenájom sály Kultúrneho domu Choča dňa 14.02.2014 v čase od 20.00.hod. do 03.00 

hod. z dôvodu usporiadania Fašiangovej zábavy spojenej s vystúpením speváčky Jadranky. 
  Starostka obce podotkla, že vzhľadom na  nepríjemnú atmosféru v obci spojenú s opakovanými 

výtržníctvami niektorých našich spoluobčanov v mesiaci december 2013 sa obáva, aby sa  počas 

takýchto akcií  nekonali žiadne nepríjemnosti, aby bolo všetko  zabezpečené voči takýmto 

neprisôsobivým občanom.   

Keďže slušný kultúrny život treba v obci podporovať a šíriť starostka navrhuje, aby sa takáto akcia 

ako plánuje pán Rosinský poriadkovo a organizačne zabezpečila   napríklad formou  uzavretej 

spoločnosti. 
 

 Pán poslanec Kéri dal návrh,aby si usporiadateľ pán Juraj Rosinský akciu zabezpečil 

riadnou strážnou službou, ktorá zabezpečí kľudný priebeh celej akcie. Strážna bezpečnostná služba -  

by mala byť riešená riadnou Zmluvou na výkon takejto služby na náklady usporiadateľa. 
 Pán poslanec Bošanský spomenul, že v minulosti sa kultúrne akcie nezaobišli bez takýchto 

ochranných zložiek ( pomocníci VB, požiarnici). 
  

Poslanci doporučili starostke obce  hovoriť s pánom Jurajom Rosinským ak teda oficiálne  požiada 

o prenájom sály KD na spomínanú akciu a povoliť akciu len na základe splnenia horeuvedených 

podmienok. Rovnako tento postup treba zachovať aj do budúcna pri usporadúvaní podobných akcií 

v obci. 
 

Ďalej starostka obce spolu s poslancami OZ diskutovali o už spomínaných nepríjemných 

incidentoch v obci, počas ktorých došlo k niekoľkým bitkám, tiež  k ničeniu verejného majetku. 

Starostka informovala prítomných, že má maximálny záujem takéto situácie v obci rieši, tak ako 

tomu bolo aj v minulosti.Takýto občania boli predvolaní na Komisiu verejného poriadku. 

V súvislosti s týmito incidentmi začala jednať s riaditeľom Policajného zboru v Zlatých Moravciach 

a spoločne sa dohodli, že bude vhodné výtržníkov predvolať na Obecný úrad za prítomnosti 

zástupcu PZ v Zlatých Moravciach. 

 

Ďalej sa v diskusii poslanci venovali problematike prehlbovania odvodňovacích kanálov jednak na 

záhumní, ale aj v obci. V súvislosti s touto problematikou starostka podotkla, že bude v blízkej dobe 

nutné riešiť aj opravu odvodňovacieho kanála pri kostole, ktorý sa prepadáva ( pri bráne kostola), 

tiež zabezpečiť krajnicu miestnej komunikácie na Malej strane pri súp. čísle 82, v mieste začiatku 

odvodňovacieho kanála vedúceho do potoka. 
 
 
 

K bodu 8 
 

Následne po ukončení diskusie bol predložený návrh na uznesenie, ktorý poslanci jednohlasne 

schválili. 

 

Za …................... 7  poslanci,    proti …....................... 0,     zdržal sa  …........................0, 

 

 



 

 

 

 

K bodu 9 
 

Starostka obce na záver poďakovala prítomným poslancom  za účasť. 
 
 
 
 
 

Overovatelia zápisnice: 
 

Jana Segíňová              …................................. 
 

Lenka Havranová         …................................ . 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                   Alena Záhoreczová 
                                                                                                        starostka obce 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


